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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2007 . június 25 .
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6rkezett: 2007 J ú N 2 ,5.

„Látható és Iáthatatlan, avagy reagáló rendőrség?" címmel a Házszabály.,91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Takács Albert igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A szocialista kormányzat kampányában, nevezetesen Lamperth Mónika látható és reagáló
rendőrségről beszélt, ezzel szemben láthatatlan rendőrség van napjainkban . „Lakótelepi
rendőrség" programot hirdettek meg, melynek célja, hogy javítsa a lakótelepeken élők
biztonságérzetét a rendőri jelenlét érzékelhető növelése révén, és visszaszorítsa, megelőzze a
lakótelepekre jellemző bűncselekményeket . Ehhez képest azonban nőtt a közterületen
elkövetett bűncselekmények száma, ami nem fér össze a látható rendőrség ígéretével .

Fentiekre tekintettel, kérdezem Miniszter úrtól :

- A lakótelepi rendőrség mely városokban, kerületekben, milyen létszámmal alakult
meg?

Milyen hatékonysággal működik a bűnmegelőzés érdekében?

Mennyi az 1995-től 2007. június 1-jéig a Rendőrtiszti Főiskoláról és a rendőr
szakközépiskolából kibocsátott hallgatók létszáma?

Kérem, adjon pontos, számokkal alátámasztott választ a fenti problémákra!

Írásbeli kérdés

Tisztelettel :

Cs pa Zsolt
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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